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Folketingsmedlem Per Clausen(EL) har den 02. maj 2011 stillet mig følgende 
spørgsmål nr. S 1662, som jeg hermed skal besvare.

Spørgsmål nr. S 1662:

"Mener ministeren, at der med den nedgang i ÅDT på Rute 23 (»Skovvejen«), 
der vil være en følge af, at Mols-Linien lukker færgeruten Kalundborg-Århus, 
da stadig være brug for at opgradere Rute 23 til motorvejsstandard?"

Svar:
Parterne bag aftalen om En grøn transportpolitik blev i aftalen af 26. november 
2010 enige om, at VVM-undersøgelsen af udbygningen af Skovvejen mellem
Regstrup og Kalundborg fremrykkes, således at den afsluttes i 2012. 

En opgradering af Rute 23 kan være trafikalt velbegrundet, uanset omfanget af 
færgetrafikken, herunder bl.a. af hensyn til virksomhederne i Kalundborgom-
rådet. Vejdirektoratets VVM-undersøgelse afventes.

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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